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VVáánnooččnn íí ttrrhhyy
V sobotu 28. l istopadu se ve Staňkově na
prostranství před restaurací Na Mlýnské opět
konaly vánoční trhy. Výrobky zde nabízel i nejen
žáci naší školy, ale i další prodejci. Zúčastni ly se
téměř všechny třídy. Novinkou tohoto trhu bylo
vystoupení žáků 7. tříd s paní učitelkou
Boudovou, kteří zazpíval i angl ické vánoční písně.
Kdo přišel, určitě nelitoval, mohl si zde zakoupit
adventní věnce, perníčky, jmelí, pečený čaj a
spoustu dalších vánočních dobrot a dekorací.
Atmosféra byla naladěna vánočně a moc se nám
tam líbi lo.

A. Dudová, V. Bláhová, 7. roč.
RRoozzssvvěěcceenn íí vváánnooččnn ííhhoo ssttrroommkkuu vvee SSttaaňňkkoovvěě
První adventní neděli se u nás ve Staňkově tradičně rozsvěcoval vánoční stromeček. Celý
program zaháji ly mažoretky pod vedením paní učitelky Ivany Hettlerové a Jiřiny Vachtlové. Tento
rok dostaly mažoretky nové krásné modré kostýmy, které j im moc slušely. Následovalo
vystoupení pěveckého sboru, který vede paní učitelka Augustinová a paní učitelka Budínová. To
se jim také moc povedlo. Během programu všechny účastníky pozdravil pan starosta Horák a
popřál všem krásné prožití vánočních svátků a hodně štěstí i zdraví v dalším roce. Celý program
byl moc hezký!

Linda Malíková, 7. A
ZZppíívváánn íí pprroo sseenn ii oorryy nnaa ffaařřee
Jelikož už se blíží Vánoce, tak jako každý rok i letos pěvecký sbor s p. uč. Budínovou a p. uč.
Augustinovou zpíval na faře pro seniory. Vystoupení začalo ve 1 3:00 hod. a celým programem
provázela Anežka Křížková. Mohli jste zde vidět mažoretky, poslechnout si nové vánoční písně,
ale i klasické české koledy, krásný hlas Jitky Felixové, Elišky Tauberové a Jindřicha Krsteva a
také mluvené slovo od Lukáše Fejtka a ode mne (Adély Dudové). Na závěr si všichni s námi
mohli zazpívat. Samozřejmě zde bylo i občerstvení a po vystoupení zbyl i čas si chvilku jen tak
posedět. Na další vystoupení v příštím roce se moc těšíme.

Áďa Dudová, 7. A
ČČeesskkoo zzppíívváá kkooll eeddyy
Naše Základní umělecká škola ve Staňkově se zapoji la do projektu Česko zpívá koledy a dne 9.
prosince od 1 8.00 na zahradě v areálu školy nám malé děti (za pomoci starších dětí) zahrály
vánoční hru, abychom vůbec věděli , jak vznikly Vánoce.

Áďa Dudová, 7. A
VVáánnooččnn íí pprroojj eekkttyy
Přes letní prázdniny jsme v 7. A měli za úkol udělat projekt o našich prázdninách. Přes Vánoce
děláme také projekt, ale bude trošku jiný. Máme napsat, jak v naší rodině trávíme Vánoce, jaké
dodržujeme tradice. Já jsem psala o Štědrém dnu a 1 . svátku vánočním a projekt jsem nazvala
Jak slavíme Vánoce my? Psala jsem, jak doma jím cukroví a sleduji pořád dokola buď české
pohádky, nebo americké fi lmy. Vánoční fi lmy z Ameriky mám moc ráda! Např. : Grinch, Elf, Home
alone (Sám doma). České vánoční pohádky jsem skoro všechny už viděla, ale i tak se na ně
vždy ráda podívám znovu. Tyto projekty se mi moc líbí. Myslím si, že to každý pojal velmi
zodpovědně! : )

Linda Malíková, 7. A



VVáánnooccee vv 66..AA
Jelikož se blíží konec roku 201 5, čeká nás další rok a vánoční prázdniny. Ve třídě už jsme si
sedl i do čtveřic a udělal i jsme si novou vánoční výzdobu.
O Vánocích se dávají dárky, a tak jsme si losovali , kdo dá komu dárek. V pátek si ještě musíme
ozdobit stromeček a vánoční hodiny můžou začít. Poslední den před Vánoci si budeme pouštět
koledy, jíst cukroví, pít čaj a předávat si dárečky.

A. Kučerová, 6. A
VVýýbběěrr ssttřřeeddnn íí šškkooll yy
V osmé třídě už bychom se měli rozhodovat, na
jakou půjdeme střední školu. A abychom měli
nějakou představu kam jít, jezdíme na různé
prezentace škol a nebo se jedeme do konkrétních
škol podívat. Zrovna v pondělí jsme jel i do Plzně
na veletrh škol. Byly tam některé školy, které jsme
už viděl i v Domažlicích. Akce probíhala v Plzni ve
škole SOU stavební. Svůj stánek tam měly i
některé firmy. Když jsme se se všemi školami
seznámil i , šl i jsme na chvíl i nakupovat. Akce se
nám líbi la a odnesli jsme si další inspiraci.

Hana Felixová, 8. A
KKrroouužžeekk mmaatteemmaattii kkyy
Jak asi všichni víte, probíhá u nás na škole každou středu ráno kroužek matematiky. Vede ho
paní učitelka Jedličková. Já se do kroužku včera zapoji la taky, jel ikož jsem chtěla zkusit, jestl i by
mi to šlo. Líbi lo se mi tam, protože hodina na kroužku neprobíhá jako klasická hodina
matematiky, ale hrajeme tam různé hry a vybíráme si úkoly, které si chceme zkusit. Kroužek mě
velice zaujal a myslím si, že při jdu zas! : )

Linda Malíková, 7. A
HHoodd ii nnyy mmaatteemmaattii kkyy vv 66.. AA
Dříve jsem matematiku moc ráda neměla, ale jak přišla matematika prof. Hejného, tak jsem ji
začala milovat. Matematika prof. Hejného je založena na učení na příkladech. Takže když
počítáme příklad: když se u čtverce 1 ×1 obvod zvětší 3 ×, kol ikrát se zvětší obsah, tak jsme si
vyndali naše společná dřívka a tento čtverec jsme si postavil i a pak jen spočítal i obsah. Teď se
učíme krychlová tělesa. Dělal i jsme třeba podlažní plány. Nyní se pomocí krychliček učíme, co je
nárys, půdorys a bokorys. Mě osobně nejvíce bavily šipkové grafy a egyptské dělení chlebů. Ale
vlastně všechno, co jsme se zatím učil i . S těmito hodinami matematiky jsem velice spokojená a
doufám, že se tímto způsobem budeme učit až do deváté třídy.
A co je nejlepší na matematice? Můžeme si psát do učebnice, protože je naše a tak to i zůstane.

Kristýna Forstová, 6. A
DDůůmm dděějj ii nn HHooll ýýššoovvsskkaa
Dne 1 6. 1 2. proběhla akce zvaná Dům dějin Holýšovska. Zapoji ly se tři školy. Naše základní
škola, Základní škola Holýšov a Základní škola SNP Horná Ždaňa. Z naší školy jste mohli vidět
a slyšet pana učitele Khase, který celou tuto akci organizoval, mě (Adélu Dudovou) a Lukáše
Fejtka. Z Holýšova Týnu Forbergerovou a Lucku Zavadilovou a ze Slovenska další žáky, z
Domu dějin Holýšovska pana průvodce, který ukazoval exponáty. A jak akce probíhala? Živě jste
si mohli na YouTube Stream prohlédnout exponáty Domu dějin Holýšovska, od Týny a Lucky si
poslechnout informace o Holýšovu, ode mne a od Lukáše zajímavé věci o Staňkovu a od žáků
ze Slovenska jej ich informace o Horné Ždani. Dokonce jste si s námi mohli zasoutěžit. Kdo nás
neviděl v přímém přenosu, tak nás může zhlédnout opět na YouTube. Celá akce se povedla a
jsme rádi, že vše dopadlo tak, jak jsme chtěl i .

Adéla Dudová, 7. A






